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Verslag vorige vergadering wordt goedgekeurd.  
 
 
 

1. Brug 11  
Christel bespreekt de ondergrondlaag van de zone binnen de haag met de technische dienst. Zij 
zullen de infrastructuur zoals picknickbank ook plaatsen. Het infobord wordt nog uitgewerkt met de 
betrokken partners en Christel bespreekt de verdere groene invulling met de groendienst. 
 

 
2. Bergeyckse bossen  
Tijdens de fotoreportage natuurgebieden bleek dat er een aantal palen omver lagen. Dit is 
doorgegeven aan de boswachter. Zij plannen de komende weken herstelwerken en laten weten dat 
de infoborden geleverd zullen worden tegen de week van het bos in oktober i.p.v. dit voorjaar zoals 
eerder gecommuniceerd. Tijdens de fotoreportage bleken er ook nog een aantal aandachtspunten 
voor andere natuurgebieden: in De Leeuwerk was de toegangsweg in slechte staat net als de 
picknickbank en ontbraken een verwijzingsbordje naar het domein in de Groenstraat en een 
verwijzing naar de picknickbank en kijkwand op de paal van de knooppunten. In De Merel stond het 
gras in de picknickzone van Kempens Landschap extreem hoog. Alles werd doorgegeven voor 
opvolging aan de betrokken diensten. 
 

 
3. Schietveld  
De opening op 19 mei van de eerste transversaal in samenwerking met Wuustwezel, ANB en 
Defensie was een succes. De samenwerking verliep vlot en de weergoden waren ons gunstig gezind. 
Reeds vanaf de ochtend stonden er blije fietsers en wandelaars bij de poort te wachten. De hele 
middag was er passage. Velen hielden ook even halt bij de gezamelijke infostand toerisme. Christel 
gaf de modderlaag in de Kreolienstraat en het overwoekerde straatnaambordje door voor opvolging. 
 
 
 
 
 
 
 

 



 

 

4. Regiowerking toerisme 
Op 7 mei kwamen de medewerkers toerisme van de gemeenten Brasschaat, Brecht, Essen, 
Kalmthout en Wuustwezel samen met de regiowerker van TPA Kempen voor een halfjaarlijks 
informeel overlegmoment. Ze bespraken hun werking, activiteiten en ervaringen op toeristisch vlak. 
Het doel is kennis- en ervaringsuitwisseling en bekijken of er opportuniteiten zijn tot samenwerking op 
projectvlak. Vanaf het volgend overleg sluiten ook de gemeenten Malle en Hoogstraten aan. Op 
algemene vraag zorgt Toerisme Kempen dan voor een workshop rond ‘Kempenidentiteit’ en hoe die 
uit te dragen. 
 
 
 

 
5. Nieuwe website toerisme  
Visit Brecht wordt samen met de algemene website gelanceerd op 26 juni. De leden van de 
adviesraad kregen vooraf een proefversie te zien van de website.  
De fotoreportage natuurgebieden leverde alvast enkele mooie beelden op die ook voor toekomstige 
producten gebruikt kunnen worden. TPA plant dit najaar een fotoreportage in Brecht na herhaalde 
vraag om ook onze gemeente op te nemen met typerende beelden.  

 
 

6. Noordertuin van Antwerpen  
De toeristische kaart werd geleverd en zal intern en extern verspreid worden ook in Nederland 
omwille van de grensligging. 
Op 11 juni kwam de algemene vergadering samen om de boekhouding en ontbinding te bespreken. 
De jaarrekening en jaarverslag 2023 werden goedgekeurd, de formele beslissing tot ontbinding volgt begin 
november. Albine, Karel en Jan zullen optreden als vereffenaars. Het jaarbudget gemeentelijke bijdragen 
wordt dit jaar om tot 0 te komen. De jaarlijkse winterwandeling 2023-2024 geeft iedere gemeente recht op  
350 euro. De AV van begin november beslist over het het overschot bijv. aankoop brochures TPA voor de 
gemeenten. Belangrijk om na te kijken wie factureert.  De GR heeft in oktober alle algemene stukken nodig. 
Christel zal de instructies hiervoor opnemen met Tinne Rombouts en Albine. 
 

 
7. Bestuurskrachtanalyse 
De gemeente liet voor de start van een nieuwe legislatuur een bestuurskrachtanalyse doen om de 
sterktes en zwaktes van de organisatie in kaart te brengen. Eline licht deze kort toe. In eerste 
instanties werd er gefocust op de dienst Vrije Tijd. Ook vertegenwoordigers van de adviesraden 
werden hierbij ondervraagd in focusgroepen.  
 

 
8. Project Wandelwijzer 
Er werden ondertussen reeds een aantal virtuele nieuwe netwerken uitgerold. Een volgende fase is het 
evalueren van de bestaande netwerk. Net in als andere vergelijkbare gemeenten blijven de leden van 
mening dat de combinatie virtueel en bewegwijzerd netwerk geen goede zaak is. Christel besprak met de 
projectcoördinator hun tellingsapparatuur. Deze zou ook voor ons financieel haalbaar zijn. Koen tipt dat dit 
een goed onderzoek zou zijn als eindwerk hogeschool studenten toerisme. Gespreid over 3 jaar zou dit 
dan met meerdere IT-software kunnen uitgewerkt worden met verblijfstoerisme als commerciële insteek. 
 
 
 
 

 



 

 

9. Adviesraad toekomst  
Wat met onze adviesraad en het saldo na de verkiezingen? Onze adviesraad wordt ontbonden net 
als de andere raden en daarna beslist het bestuur wat er met de niet-verplichte raden gebeurt. Kurt 
stelt voor om een memorandum op te stellen zoals dit reeds eerder is gedaan door jeugd-sport-
cultuur. De leden wordt gevraagd om hierover reeds voorbereidend na te denken. Kurt zal een eerste 
aanzet geven en tijdens een extra vergadering op 10 september zal dit verder uitgewerkt worden. 
 

 
10. Ledenuitstap  
Walter vraagt de leden om voorstellen in te dienen voor de jaarlijkse ledenuitstap. Dit kan ook buiten 
Brecht ter inspiratie als het maar een duidelijke link heeft met toerisme. 
 
 

 
 

11. Varia 
 

Eline meldt dat Loeren bij de Boeren gepromoot zal worden in de zomerspecial Citta van GvA, dit is haar 
laatste adviesraad voor haar zwangerschapsverlof.  
Eric stelt partnerschap met de landbouwraad voor om proeven bij boeren opnieuw te organiseren. Hij meldt 
ook dat er kranen staan op de parking omgeving Kooldries. Blijkbaar is de betrokken firma hier al op 
aangesproken.  
Koen stelt een soort van peterschap voor de natuurgebieden voor met vrijwilligers zodat periodieke 
opvolging eenvoudiger haalbaar wordt. Dit wort positief onthaald. 
Kurt vraagt naar het nieuwe mobiliteitsplan. Dit is te vinden op ‘2960 mijn gedacht’, een aparte website die 
dient als gemeentelijke participatieplatform. 
Christel meldt de lancering van de gratis fietsroute Van Adel tot Notabel. Malle ontwikkelde deze route na 
aankoop van het kasteel in Westmalle (samen met Kempens Landschap). De fietstocht verbindt kastelen 
en abdijen in Malle, Brecht en Zoersel. 

 
 
 
 
 

 
 

Volgende vergadering 10/09/24 om 19.30u. extra zitting memorandum toerisme 
 
Kapel, oude klooster, Brecht 
 
Voor verslag: 
Christel Wilms, secretaris 


